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Időrendi bontás: 

 

2015. június 30. – Küldöttgyűlés (ELTE TTK HÖK) 

2015. július 6-10 – Vezetőképző (ELTE HÖK) 

2015. július 24-26 – Meniortábor (ELTE TTK HÖK és BGGYK HÖK) 

2015. augusztus 16-19 – Gyógymatek GT 

2015. augusztus 23-28 – Fizikus GT 

2015. szeptember 11. - Sportképzés 

2015. szeptember 15. – Küldöttgyűlés (ELTE TTK HÖK) 

 

 

Vezképző 

 

 A vezképzőt nagyjából minden képviselő ismerheti, valószínűleg több beszámolóban 

is olvashatjátok, milyen. Így én csak a saját szekciómról írnék, amely – amellett 

természetesen, hogy rendes sportosokként sokat vízi- és sportoltunk – dolgozott azért. Először 

is – a szükséges bemutatkozások után – mindenki, aki nem volt teljesen új, elmesélte, hogy 

milyen volt a korábbi év, aztán azt kellett kigondolni, hogy mi lesz jövőre, illetve mi viheti 

előre még a közös (illetve egyéni) rendezvényeinket, az ELTE-s sportéletet, a sportot. Végül 

párokban ki kellett dolgozni egy sportesemény tervezetét – melyhez kaptunk egy „támpontot” 

– valamiféle alapötletet. Én a PPK-s Sportreferenssel együtt a „Játék Határok Nélkül” 

támpontot kaptam. A kidolgozott rendezvénynek a lényege egy – végülis  karok közti 

versengésről egyetemek köztire konvertálva – Játék Határok Nélkül, csak Egyetemi Játékok 

névre hallgató egyhetes küzdelem lett, amely a Kopaszi Gáton lenne és különböző 

szuperextrém-sport adná a játékokat. Támogatók, dolgozók, szervezet stb. mindent ki kellett 

találni.  

Másnap nem szekciós előadások voltak, hanem az érzékenyítések, amiből az, amin én 

voltam, egész hasznos volt – sajnos csak a vége felé, de legalább ennyit elmondhat magáról. 

Ez egy egész napos szekció volt, célja, hogy a gólyatáborok főszervezői valamint a jelen levő 

Hallgatói Önkormányzati tisztségviselők az interkultúrális kapcsolatok valamint a szociális 

élet terén érzékenyüljenek stb. Igaziból sokat lehetne még erről beszélni, de nem fogok  
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Harmadnap megint sportszekció – Íjjas György (Sportiroda) s Simon Gábor (BEAC) 

mutatkoztak be és mutatták be az egyetem sporthelyzetét, a lehetséges jövőt, valamint egy-két 

múltba emlékezést is meghallgattunk. Délután erről beszélgettünk – a kötelező sportolás – 

előtt, valamint arról, hogy a hallottak alapján hogy lehetne feljebb és feljebb tornázni az 

egyetem sportját – sportoló hallgatók számát, a sportba tett pénzt, a sportrendezvények 

látogatottságát stb.  

Negyednap pedig Dr. Czippán Katalin OEFI munkatárs előadását hallgattuk az 

egészséges sport, az OEFI valamint az ESI munkáiról és mindennek a hatásáról az ELTE-s 

sportéletre. Az előadás után meg – mintegy megemésztéséül a hallottaknak – ismét csinálnunk 

kellett – mostmár közösen – egy nagy, sportélet-térképet, amelyre minden, szerintünk a 

sportéletben fontos, sporthoz kapcsolódó, sportot az egyetemistáknak jól reklámozó, bevonzó 

elemet fel kellett írni.  

Egyszóval egészen hasznos volt a vezetőképző, az újakat sikerült egész jól belerázni 

abba, hogy mi is a munkánk, valamint az EHÖK Sportügyi referense is látta, hogy mik a 

karok specialitásai. Egy nagyon jó csapat állt össze – igaz ez csak egy része, hiszen nálunk 

elég sok volt aki „csak” helyettesített valakit. Remélem meg tudunk valósítani mindent úgy, 

ahogy ott gondoltuk – vagy jobban, illetve, hogy az együttműködés olyan jó lesz a referensek 

közt, mint a lenti hangulat  (a kaját kivéve). 

 

5vös 5km (XXIX.) 

 

 2015. szeptember 29-én következik az ELTE TTK (és az ELTE, valamint a BEAC) 

egyik legnagyobb futóversenyének XXIX. „száma”. Sokan már tudjátok, hogy milyen és 

mennyi munka áll e mögött – a lassan életérzésnek is nevezhető – verseny mögött.  

 Először is arról, hogy hogy állunk most. Jelen pillanatban az eddig támogatók nélkül 

futó – illetve innen-onnan összeszedett ajándékok voltak, de hát az semmi – verseny már 

másodszorra kapja meg az Eisberg támogatását – ingyen saláta MINDENKINEK egészen a 

nap végéig, valamint tombolák és ajándékok a dobogósoknak, valamint úgy néz ki a Nike 

helyett sikerült megszerezni a Coca-Cola támogatását (célkapu, ajándékok, tombolák, 

dobogó) is, ami nagyon jót tenne a versenynek. Természetesen az ELTE TTK Hallgatói 

Alapítvány, a BEAC, az ELTE BEAC Polythlon Triatlon Klub valamint az ELTE TTK HÖK 

továbbra is segíti a versenyt. Úgy néz ki, hogy sikerül visszaédesgetni a kúl programokat 

szolgáltató ELTE Cheerleading Team-et is a programok közé, valamint az ELTE EHÖK 

Sportügyi referense a tavalyi jó emlékek alapján idén is megígérte, hogy a BEAC-al karöltve 

kihozzák a trambulint, valamint a rekeszmászást – bár utóbbihoz még hely kell. A Cheer 

Team pedig „Élő Kilóméterköveket” fog nekünk biztosítani valamint lehetséges sikerül 

összerakni egy AkrobaticCheer bemutatót, mely a rajt előtt lenne. Szokás szerint jönnek az 

Aerobikosok zenés bemelegítést tartani – Varga Réka – valamint a Dékán úr fel lett kérve a 

megnyitó és záróbeszéd megtartására. Meg lett hívva védnöknek Dr. Karácsony András, 

BEAC elnök, aki vállalta is a feladatot, valamint lehetséges, hogy a versenyen is láthatjuk. 

Hasonló a helyzet Dr. Kiss Ádám MEFS elnökkel. Meghívó lett küldve még Dr. Simicskó 

István Honvédelmi Miniszternek (volt Sportügyi Államtitkár, ELTE ÁJK-on végzett, egyszer 

már futott itt) valamint Dr. Hoffmann Tamásnak, Újbuda (XI. ker.) polgármesterének, akinek 

a verseny rajtoltatását is felajánlottuk; sajnos ők még nem írtak vissza – a titkárságuk, 

gondolom – azonban még van idő. Szokás szerint várjuk szeretettel Dr. Horváth Erzsébet 

dékánhelyettes asszonyt (akkor is, ha dékán úr nem őt delegálja maga helyett) valamint Dr. 

Székely Mózes MEFS Főtitkárt. Megvannak a határidők – jelentkezések, rajtszámátvétel, 

program – illetve vannak már dolgozók, azonban még kellenek. Az ELTE HÖK elnökével és 
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gazdaságisával beszéltem a juttatási problémákról, jelenleg úgy néz ki, iskolaszövetkezeten 

keresztül meg tudunk oldani mindent. Az apróságok közül: megvan a plakát, megvan a póló 

színe, megvan mennyi póló kell, lesz ELTE Sport Kft. támogatás is a Senior kategóriában. A 

honlap egész jó állapotba került, a BME RUN nevezési problémájának a megoldásához pedig 

Fetter Dávid informatikus sok és köszönetet érdemlő segítségével igen közel állunk. Illetve 

természetesen fut már a fészbúk esemény, üzemel ezerrel az oldal, megy a reklám, egész jól 

állunk (1,2 ezer) azok számával, akik érdeklődnek a verseny iránt. Lesz még ezen kívül 

szpíker – a tavaszi – valamint a szokásosnak is mondható időmérés. Valószínűsíthető az is, 

hogy az ELTE HÖK elnöke is lenéz a versenyre, sőt lehet, díjat is fog átadni.  

 Másodszor arról, hogy mi kell még. Kell még egy csomó egyeztetés (pl. fixálni a 

nevezési űrlapot, a BME-s rendszert stb.), végső simításokat kell csinálni a programon 

(lebeszélni, hogy milyen Cheer program lesz, mennyi lány jön „Élő Kilóméterkónek” stb.). 

Beszélnem kell még az Alapítvánnyal, hogy mire van még szükség (víz, szörp stb.). 

Szereznem kell még embereket pakolni, regisztrálni és terelni is. El kell igazítani a dolgozóim 

– mi lesz idén a munka, miben változik, ha változik stb., illetve kitalálni, hogy mikor ki és hol 

fog dolgozni. Továbbá, meg kell szervezni még a versenyt és túlélni az aznapot valamint az 

előtte lévőket   

 Harmadszor pedig kell még nyomtatni majd nevezési listákat, rajtszámokat, különböző 

segítő papírokat, a dolgozókat eligazító papírokat, átvenni a pólókat s szétosztani azokat, a 

rendőrségnek és a BKK-nak bejelenteni a versenyt, valamint előbbitől biztosítást is kérni. 

Szerezni egy felvezető kerékpárost. Öltözőket lebeszélni Horváth Ákos szervező-oktatóval. A 

parkoló zárást elintézni előtte való hétvégén. Összerázni a szervezőgárdát picit még jobban. 

Meghívni az egyetem rektorát és kancellárját, hátha eljönnek, nem csak megtekinteni a 

versenyt, hanem díjat átadni is.  

 

Gyógymatek GT 

 

 Felsőbbévesként, valamint sportnapos segítőként voltam lenn Bodajkon a gyógymatek 

gt-ben, ami egészen jó volt, habár teljesen másfajta, mint az a két BöFi – ami ma már nincs is 

– amiben eddig voltam. Nagyon élveztem, valamint úgy gondolom, hogy sikerült megfelelően 

segítenem a sportnapot, amely egyébként kb. 20 perces szakaszokban ömlő esőben zajlott. Az 

én feladatom – a kezdeti problémák helyrerakása, valamint a BEAC-os és a „helyi” szervezők 

összehozása után – a LaserTag koordinálása volt.  

 

Fizikus GT 

 

 A GT, amellyel a TTK-n belül az egyik legtöbb baj volt és amely a legkésőbb tevődött 

össze, mégis nagyon jól sikerült s a gólyák 40%-a (kb.) volt jelen lenn Füzérradványon – 

mely a BAZ-megyei Stadionépítéseknek köszönhetően lett a tábor helyszíne egy héttel a tábor 

kezdete előtt (Telkibánya helyett). A gólyatáborban elég sok újítás volt – Sportnap 

(sorversenyek, felsősök vs. gólyák foci, játékos-ügyességi vetélkedő), Színháború, 

Számháború (melyről egy öregebb szervező elmesélte, hogy ez nem is újítás, mint inkább 

visszahozása egy régi programnak, mert anno – 2009 – az ő gólyatáborában még volt), egy-

csoportos-túrák (azaz nem ment több túra – kocsmázós, fél-kocsmázós, józan stb.), viszont 

ezek mellett megtartottunk sok régi, jó hagyományt (gyilkosos játék, farkasozás, tábortűz). 

Valamint a szokásos szivacsjegy-rendszer is nagyon jól működött, a gólyák talán az egyik 

legötletesebb évfolyamnak bizonyultak, hiszen már aznap teleaggatták egymást s a 

szervező/felsőbbéveseket „feladatokkal”. Összességében szerintem egy nagyon jó és 
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gólyabarát gólyatábort tudhatunk magunk mögött – még a sátrazás miatt sem ment haza senki 

– igaz az esőt egész jól megúsztuk. Viszont azt is be kell vallani, hogy nagyon jót tett a 

tábornak és mindenki élvezte is az állandó meleg vizet valamint a társalgó ping-pong asztalát 

és a benti beszélgetéseket és iszogatásokat, ami a helyi kocsma 21 órai zárásának is 

köszönhető.  

 

Sportképzés 

 

 Ez a sportösztöndíjasok és sportreferensek/-biztosok találkozója / csapatépítő 

találkozója, melyen előadásokat is hallgatunk a csapatépítésen kívül. Először megvolt a 

kötelező bemutatkozó kör, majd hallhattuk Dr. Pozsár-Szentmiklósy Zoltán, Íjjas György, 

Simon Gábor, Bárdos György és Kiss Edina előadását az egyetem sporthelyzetéről és a 

képzésről, valamint az ESI-ről és a Sportirodáról meg a BEAC-ról és az EHÖK-ről. Majd 

meghallgathattunk két régebbi sportösztöndíjast (akik sajnos nem arról beszéltek, amiről 

kellett volna, hanem hogy nekik mennyire bejött az élet, na mindegy…) Pulay Szilvit és 

Árendás Tamást. Ezután csapatépítő számháborúzás jött a BEAC-on, mely mindenkinek 

hatalmas élmény volt – főleg, hogy közben jöttek-mentek az edzést látogatók és sportolók. 

Végül kötetlen beszélgetéssel zárult az esemény, mely alatt igazán megismerhettük egymást, 

hiszen egészen kivételesen voltunk vagy 25-en.  

  

Összefoglalás 

 

 Egész jó évnek nézek elébe, jön még a XXX. 5vös 5km, amelyre elég nagy durranást 

szeretnénk az elődeimmel, a szervezői gárdával valamint a BEAC-al karöltve (meg persze 

mindenkivel, aki mindig segít nekünk). Úgy néz ki, megtaláltam az utódom, akit már most 

bevontam a munkába, hogy lássa, hogy kell szervezni egy versenyt, valamint majd beavatom 

a pályázatbírálás örömeibe is   

 Remélem minden támogatóval jó lesz az együttműködés és végre találhatnánk a 

versenynek egy szilárd, nem a kapcsolattartótól függő szponzort. Szeretném, ha továbbra is 

csak nőnének a számok – azaz több és több nevező és több és több rajthoz álló futó lenne; 

főként remélem, hogy sok TTK-s és sok ELTE-s lesz, hiszen a BME-sek nagyon gyúrnak, 

hogy sokan legyenek. 

 Remélem továbbá, hogy egy jól összekapott csapattal vághatok majd bele a nagyon 

fontos, jubileumi verseny szervezésébe, mert az összefogás ennek a versenynek a 

megszervezéséhez – olyan szinten, amit elképzeltünk Dr. Székely Mózessel, Horváth Ákossal 

és Kis Róberttel – egy rátermett gárda lesz szükséges. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Kérdés esetén keress emailben vagy a 

fogadóórámban. 

 

Budapest, 2015. szeptember 11.         Székely Gellért Zsombor 

ELTE TTK HÖK 

Sportbiztos 
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